ELS DETERMINANTS
(acompanyen als noms)
	· Articles: informen sobre el gènere i el nombre del nom a qui acompanyen.
· Determinats: en, na, el, la, els, les.

· Indeterminats: un, una, uns, unes.



	· Demostratius: indiquen la situació.
· A prop: aquest, aquesta, aquests, aquestes.

· Lluny: aquell, aquella, aquells, aquelles.



	· Numerals: expressen una quantitat.
· Cardinals (exacta): un, dos, tres, quatre, …

· Ordinals (ordre): primer, segon, tercer, quart, …

· Partitius (fracció): un mig, un terç, un quart, …



	· Indefinits: són més imprecisos que els quantitatius.
Cada, algun, altre, qualsevol, tot, cap, tal, mateix, cert, ambdós i divers.


	· Quantitatius: indiquen una quantitat de manera global, imprecisa.
Variables: quant, molt,  poc, tant, bastant i gaire.
Invariable: gens, prou, menys massa, força i que.

	· Possessius: indiquen relacions de possessió o pertinença.
- 1ª persona:

meu, meva, meus, meves.

nostre, nostra, nostres.

· 2ª persona:

teu, teva, teus, teves.

vostre, vostra, vostres.

- 3ª persona:

seu, seva, seus, seves.  



Nom.......................................................Data....................

Completa la taula amb els tipus de determinants.

	· Articles:
· Determinats: 
· Indeterminats: 



	· Demostratius:
· A prop: 
· Lluny: 



	· Numerals:
· 4 Cardinals:     

· 4 Ordinals:        
· 4 Partitius:                                                                  


	· 4 Indefinits:


	· 4 Quantitatius:


	· Possessius:

- 1ª persona:

· 2ª persona:
· 3ª persona:




